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Зрењанин, Београд - Драго ми је што ме је Динкић подржао, његове идеје уопште нису у
супротности с програмом децентрализације Српске напредне странке. Сви који су на тој
линији и прихватају нашу политику су добродошли у фронт за борбу против ове лоше
власти - изјавио је за Данас члан Председништва СНС Горан Кнежевић, поводом
похвала које је на његов рачун јуче изрекао лидер УРС Млађан Динкић.

  

Подсетимо, Динкић је у Кажипрсту Б92 казао да има „лепо мишљење о Горану
Кнежевићу, који је био један од најспособнијих градоначелника у Војводини“. „Он је био
20 година у ДС, он је оснивао ту странку, заједно с Мићуновићем и Ђинђићем и сигурно
ћемо га подржати (на следећим изборима)“. На питање да ли то важи и ако Кнежевић
буде на листи напредњака, Динкић је одговорио: „Видећете шта ће се догодити. Али, он
треба да добије подршку грађана Зрењанина, да поново води Зрењанин. Мислим да он
има и веће способности од тога.“

  

Према незваничним сазнањима Данаса, Динкић и Кнежевић су претходних месеци били
више пута у контакту, а имали су и један састанак „у четири ока“ како би разматрали
могућност будуће сарадње. Детаљи тих разговора познати су само њима двојици.

  

Горан Кнежевић рекао је јуче нашем листу да се за децентрализацију залаже „још од
2006“ и да је због тога трпео последице у ДС, чији је био високи функционер и
градоначелник Зрењанина у више мандата. „Децентрализација је главни разлог мог
сукоба с војвођанским руководством ДС, чија је идеја био централизам с преносом
власти из Новог Сада на Београд. Ја сам и тада заступао и сада заступам став да треба
подржати развој локалних самоуправа, вратити им имовину, финансије и директно
бирати градоначелнике. Мени је у центру пажње увек био економски развој“, наводи
Кнежевић.

  

Ово није први пут да Динкић хвали Кнежевића. Пре непуних месец дана, тачније 24.
маја, на једној трибини УРС изјавио је да ће подржати његов избор за градоначелника
Зрењанина. „На наредним локалним изборима, УРС ће у Зрењанину имати свог
кандидата за градоначелника. То је Горан Кнежевић, први човек зрењанинског одбора
СНС“, најавио је тада Динкић и изразио незадовољство садашњом влашћу коју у
Зрењанину води ДС. Том приликом је прецизирао да не подржава Кнежевића као члана
напредњака, већ „као Горана Кнежевића“ и као неког ко је имао добре резултате. Ова
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изјава зачудила је заменика председника СНС Александра Вучића, који је изјавио да му
“та вест звучи невероватно”.

  

У Зрењанину се спекулише да је Динкићева подршка напредњацима у овом граду
уследила након масовног преласка чланова његове Г17 плус у редове ДС. Групу од 22
чланова Г17 плус која се марта ове године учланила у ДС предводио је председник
Покрајинског одбора странке и заменик градоначелника Зрењанина Горан Каурић.

  

Млађан Динкић јуче у Кажипрсту није желео ни да потврди, ни да демантује писање
Данаса да с лидером Јединствене Србије Драганом Марковићем Палмом преговара о
заједничком изласку на следећим изборима. „УРС има намеру да буде једна од прве три
странке на наредним изборима. Сви који воле свој град, свој регион и који су способни
да га развијају, добродошли су... Али, не говорим о стварима које се нису догодиле“,
рекао је Динкић, одговарајући на више питања о могућем уласку Палме у УРС.

  

Саговорници нашег листа из владајуће коалиције објаснили су да Динкић нуди
градоначелнику Јагодине гарантованих пет посланичких мандата у будућем сазиву
Скупштине Србије, док председник СПС Ивица Дачић не жели да ЈС добије више од три
посланика, колико их и сада има. Палма се налази на корак до одлуке о приступању
УРС, а коначни договор би могао бити направљен до краја јуна, казали су извори
Данаса.

  

Посланик ЈС у републичком парламенту Петар Петровић изјавио је јуче да та странка
нема намеру да уђе у коалицију са УРС, јер већ има чврсту сарадњу са СПС и ПУПС.
„Немамо намеру да мењамо коалиционе партнере“, рекао је Петровић новинарима у
Скупштини. С друге стране, заменица шефа посланичке групе УРС Сузана Грубјешић
рекла је да „не може да коментарише нешто што ће се можда десити“.

  

Динкић је јуче потврдио писање нашег листа о његовом састанку с Миланом Панићем,
америчким бизнисменом и некадашњим премијером СРЈ, који се одиграо у понедељак у
Београду. „Панић је човек који види да треба да се мења систем у Србији и ако буде био
заинтересован да се на овај начин бави политком, добродошао је“, казао је лидер УРС.

  

(Данас)
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